主日崇拜程序


2018 年 11 月 18 日   早上 11 時正
Sunday worship program
　
18. November 2018 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩班獻詩 Choir
1.  使我興起








2.  今有耶穌領前路





4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  祢是榮耀君王（粵）





5.
讚美禱告  Praise & Prayer







6.
讀經
*  舊約： 出埃及記  Exodus  3：10-12，4：10-16



Scripture reading s
*  新約： 羅馬書  Romans  9：20 - 24



7.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《好處從哪來？》




Sermon
*  題目  Topic：《Where does the prosperity come from?》


*  經文  Verses： 詩篇  Psalms  4：6 - 8



8.
回應詩歌  Hymns
*  復興聖潔






9.
奉獻 Offerings，代禱 supplication






10.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


11.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




12.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：詩篇  Psalms  4：6 - 8
4:6  有許多人說：誰能指示我們甚麼好處？耶和華啊，求你仰起臉來，
光照我們。4:7  你使我心裡快樂，勝過那豐收五穀新酒的人。
4:8  我必安然躺下睡覺，因為獨有你─耶和華使我安然居住。
******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為昨天張漢林牧師音樂佈道會感恩，感謝神藉著他們的服事分享神對

挪威華僑朋友們的愛。求主祝福他和張和新弟兄在瑞典和歐洲其他

教會的事奉，供應他們的需要。Thanksgiving to God  for the music 



evangelistic concert by Pastor Zhang Hanlin yesterday, in sharing God's love 

for the Chinese friends in Oslo. May the Lord bless Pastor Zhang and his 



assistant  brother Zhang Hexin in the journey to Sweden and other 



European countries. May God provide their needs.



→
為ALIVE/下一代事工的弟兄姊妹探訪馬爾默的駕車旅行平安禱告，

求主保守。Pray for the brothers and sisters of Alive/Next Generation's 



ministry for their visit Malmö, and for their safe journey home by driving.
→
為弟兄姊妹們，特別是Bærum小組幾位生病的弟兄姊妹禱告，



求主醫治和看顧。Pray for the health and healing of the brothers and 



sisters who are sick. May God be with them. 




家 園 訊 息  Announcement







歡迎各位參加崇拜。Welcome all to participate in worship。




→
特別歡迎和感謝張漢林牧師和他的助理張和新弟兄在奧斯陸的服事。



感謝廣東話團契和所有參與陪談、茶點和各方面事奉的弟兄姊妹，



求主紀念。Special welcome and thanks Pastor Zhang Hanlin and his assistant 



Zhang Hexin for their service in Oslo. Thanks to the Cantonese Fellowship and 



all the brothers and sisters who helped in the event.                                                                                                                                               




→
初信茁苗小組：教會將於11月18日到3月10日舉辦一次新的國語初信



茁苗小組，時間每週主日崇拜後13.00-14.30在一樓的單位舉行，凡已經



受洗卻沒有接受初信栽培的弟兄姊妹必須參加，請彼此提醒鼓勵。



請有意者與吳丹姊妹或陳牧師聯繫。The church will hold new believers 



group in Mandarin from November 18th to March 10th on the first floor from 


→
13.00-14.30 after the worship. Everyone who have been baptized but have not 



received beginners class must participate. Please sign up with Wudan or Pastor Chen.                        

教會將在12月2日禮拜天將安排一次洗禮，有意瞭解或希望受洗的弟兄



姊妹朋友，請與牧者或教會同工聯繫，安排洗禮前的輔導。The church 



will arrange a baptism 2 December during the service. If you are want to be                                                                                                                                                                                           



baptized or to learn about baptism, please contact the pastor or church leaders.                                                                                                                                                                                                                                                      


→
教會謹定於十一月二十五日主日崇拜後召開年終會友大會,將討論投票通過                                                       



明年財政預算。敬請會友務必出席。如果實在有困難，可以書面委託其他                                                  



會友投票，每個會友最多可以接受3位會友委託投票。委託授權書可在文書



陳麗芳姊妹處領取。The church is scheduled to hold an annual church meeting  



after the worship on Sunday, November 25. We will vote for the budget next year. 



All the member are required to attend. You can also entrust other members to vote 



on your behalf with your written request, and each member can accept up to 



3 members. Please ask sister Laifong Chan about the detailed information.



牧者/同工蹤跡 Whereabouts：





→
Ivy傳道和Glen週末在Malmø愛加倍團契聯合崇拜講道事奉。




Glen and Ivy will be preaching at the joint fellowship/Sunday service between 



ALIVE and Agape 16-18/11 in Malmö. 






→
他們19/11-10/12,在Bergen事奉。They are serving in Bergen. 



